



Date: 04-Feb-2026

To: All Customers / Business Partners

### **Re: Lunar New Year Holidays**

Dear Sir/Madam,

Please be informed that our company will be closed for the Chinese New Year Holidays on 16 February 2026 (Monday) to 22 February 2026 (Sunday). Our Repair Services Appointment and Toner Order cut-off time will be on 13 February 2026 (Friday) 3:00 p.m. Any appointment will be arranged on 23 February 2026 (Monday).

We shall resume our operation as normal on 23 February 2026 (Monday). Wish you had well prosperous in Year of Horse.

**Yours faithfully,**

**Hong Kong O.A. Technology Limited**

---

致各客戶 / 供應商：

### **春節假期安排**

本公司將於 2026 年 2 月 16 日 ( 年廿九 ) 休息，直至 2026 年 2 月 22 日 ( 年初六 ) 為止。2026 年 2 月 13 日之預約維修及訂碳粉截單時間為下午 3 時 00 分，凡於此時間後所落之預約維修及碳粉將會安排於 2026 年 2 月 23 日 ( 年初七 ) 維修或送貨。

本公司將於 2026 年 2 月 23 日 ( 年初七 ) 啟市。敬希垂注。  
歷年來承蒙 貴公司鼎力支持，本公司全人深感謝意！

謹此恭祝： 新年快樂！  
生意興隆！

香港科技企業有限公司  
2026 年 2 月 4 日